
Sankt Hans bål uden heks 
 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Det er formodentligt havnefoged Anders Roeds fortjeneste, at 

vi i Hou har forladt den hedenske skik med at brænde hekse på 

bålet. 

 

Jeg talte med flere kvinder og også et par mænd, der alle var 

enige om, at et bål med afbrænding af heks er en tradition, der 

bør høre fortiden til.  Tak Anders!!! 

 

Heldigvis har vi ikke forladt traditionen med at synge Holger 

Drachmanns dejlige midsommervise, og traditionen med 

båltale blev i år holdt i hævd af Ryan Moric. 
 
 
29.06.2017/Ingrid Ravnsbo  

 
 


